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Närvarande

Ordförande Erik Broback
Vice ordförande Felix ”Putt” Uddén

Kassör Gabriel Berggren
Sekreterare Victor Salomonsson
Skyddsombud Mikael Eriksson

Informationsansvarig Hugo Spencer
Ordförande DP Lucas Kuszli
Ordförande F6 Sanna Berntsson

Ordförande FnollK Viktor Arvidsson
Ordförande SNF Beatriz Bento Hansson
Ordförande Foc Jonas Bohlin

Ordförande FARM Filippa Hultin
Talman David Bååw till §6

§1 Mötets öppnande Erik Broback öppnar mötet kl. 12:00!

§2 Val av justerare Viktor Arvidsson väljs till justerare.

§3 Adjungeringar Inga adjungeringar föreligger.

§4 Runda bordet

§4.1 Kärnstyret Victor har skrivit rent sektionsmötesprotokollet.
Putt har mejlat Tord kring att få tillgång till ett nytt grovsoprum. Han har
även mejlat någon kring en gratis bokhylla men inte fått något svar. Vidare så
har han planerat inför nästa Stormöte.
Mikael skall ha OSA-möte med bland annat F:s PA Jonathan Weidow.
Gabriel har bokfört det mesta nu.
Hugo säger att han har fixat alla namn för de som blev invalda LP2. Han säger
vidare att han skall göra mer snart.
Erik har mejlat som vanligt. Han har även hört med Joy kring affischerna och
hon vill att vi pratar med Tord om det. Erik säger även att Kärnstyret har
börjat sin aspning och att nästa arrangemang är på tisdag.

§4.2 DP DP förberett för Pubrundan samt sin aspresa.

§4.3 F6 F6 har hållit ett ET-rajj. Asparna var med och puffade. Det skall vara en
Aspgasque imorgon. Sanna har även mejlat REKO då de inte har skött sig. De
berättade att de skall ha ett möte kring hur de beter sig.

§4.4 FnollK NollK skall ha möte med föreningar inför mottagningen snart. De skall även
ha ett möte med F:s PA Jonathan och SVL snart. De har spikat lokaler inför
mottagningen. På mötet de hade i veckan med Jonathan och SVL så kom de
inte fram till mycket och skall därför ha ett nytt möte nästa vecka. Jonathan
sa igen och mer bestämt att han kommer att dra in programbidraget om vi
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inte ändrar självdeklarationen.

§4.5 SNF SNF skall arrangera sitt sista Cocktailparty idag. De har också lagt upp mas-
tersintervjuer.

§4.6 Foc Foc har tryckt kläder.

§4.7 FARM FARM har haft en ohmsitts. De skall under läsperioden arrangera tre stycken
lunchföreläsningar och ett ostarrangemang.

§4.8 Talmanspresidiet Talmanspresidiet skall utvärdera sektionsmötet på Gasquen. David tror inte
att det kommer ske ett till möte på Gasquen i närtid.

§5 Sektionsmötet David säger att han gärna vill ha feedback från Styret angående sektionsmötet
på Gasquen. Han säger även att vi måste bestämma datum för nästa sektions-
möte. Han föreslår 11 maj. Alla på mötet tycker att det låter bra.
Erik säger att det är vårat sista sektionsmöte som styrelse och därför vår sista
chans att lägga propositioner. Han ber därför alla fundera om vi har något vi
vill lägga till mötet.

§6 Fyllnadsval Under förra mötet så bordlades fyllnadsvalet av en gameboy.
Beslut: Att fyllnadsvälja Adam Udén till Gameboy.

§7 Lokalfrågan Putt säger att Tord inte har svarat på hans mejl gällande grovsop eller loka-
lerna. Han skall höra av sig igen.

§8 Stormöte Putt har kollat på aspschemana och tror att den 16 april passar bäst för ett
stormöte. Det skall ligga tidigt på dagen och vara relativt kort.

§9 Modultext Erik säger att vi har fått ett mejl från NollK kring Styrets modultext. De
undrar om vi vill ändra den. Det sägs att den är bra som den är.

§10 Student Voice Vi skall komma på 4 frågor inför Student Voice som skall presenteras under
Cocktailpartyt idag. Kårens fråga handlar om SVL och hur kontakten fungerar
med dem.
Diverse frågor föreslås och mötet säger att SNF kan bestämma något kring vad
som gör en bra kurs och vad som hade lockat något till att bli sektionsaktiv.

§11 Saker i buren F-spexet har mejlat kring att de kommer behöva röra sig i buren under sina
föreställningar. De har därför bett oss flytta på saker som står i vägen om vi
inte vill att de flyttar dem.

§12 Styretmöten under
aspningen

På grund utav aspningarna så kommer vissa kommittéer vilja ta med sina aspar
till styretmöten. Erik vill därför koordinera detta så att det inte krockar mellan
kommittéerna. Lucas säger att det brukar gå att ha alla samtidigt om man är
i en FL-sal. Det föreslås att kommittéerna tar med sina aspar den 20 april
och att Styrets aspar får en stående inbjudan dock med mötet den 20 april
exkluderat.

§13 Incidenthantering Mötet går bakom stängda dörrar.

§14 Övriga frågor

§14.1 Foton Gabriel säger att han hört runt med fotokommittéer på Campus. De har högre
budgetar än Foton. Foton har därför bett att få en höjd representationsplaggs-
budget. Det sägs att Foton har 300 kr nu men deras byxor kostade 500 kr i
år. Mikael säger att de vill ha 700 kr för att kunna täcka byxor, hoodie och en
t-shirt. Det sägs att 600 kr räcker för att få en heltäckande klädsel.

2



FY
S I
KT
EK

NOL
OGSEKTI O

N
EN

CHALMER
S

Fysikteknologsektionen
Sektionsstyrelsen

Möte 2022/23:STYR-29
Styretmötesprotokoll 2023-03-23

Fysikteknologsektionen, Chalmers

Beslut: Att höja representationsplaggsbudgeten för Foton till 600 kr per per-
son.
Objektivet som gick sönder under invalsnatten samt Fotons budget i helhet
diskuteras också. Victor läser upp vad som sades under förra mötet.
Gabriel säger att förra årets Foton kostade mycket pengar och att han och
andra inte vill höja budgeten just nu. Han tycker dock att det är bra att ha ett
objektivt till sin kamera. Vidare så sägs det att Foton inte bör ha med dyra
grejer under invalsnatten eller arrangemang av liknande karaktär. Erik föreslår
att man borde skapa riktlinjer för hur man hanterar inventarier.
Gabriel säger att Foton undrar om de kan betala för det nya objektivet med
det kommande årets budget eller om de kan få en engångssumma till det. Det
frågas hur det brukar hanteras. Gabriel säger att försäkringen brukar täcka
mycket men att självrisken är på 5000 kr så det är inte applicerbart i detta
fallet.
Stig tycker att det är rimligt att någon står för en del av kostnaden. Det sägs
att kostnaden inte skall falla på nästa verksamhetsårs budget. Det sägs vidare
att kameran är sektionens och inte bör behandlas för privat bruk. Det föreslås
att förra årets Foton skall betala för en fjärdedel av kostnaden av det nya
objektivet med en maxkostnad på 4000 kr.
Beslut: Att ge Foton upp till 3000 kr för att byta ut det söndriga objektivet.

§14.2 NollK Viktor redogör för det senaste mötet med Jonathan och SVL. Han säger att
både SVL och Jonathan är bestämda om att de ogillar självdeklarationen.
SVL:arna har sagt att folk har klagat på självdeklarationen men de kan inte
nämna vad som klagas på då deras konversationer inte får delas med utomstå-
ende. Jonathan har även talat med andra som tycker att det är rimligt att han
drar in programbidraget om inget ändras. De anser att låta Nollan välja sin
phaddergrupp är en kompromiss redan och vill inte röra sig längre åt vårt håll.
NollK föreslagit att ta in hans förslag men ha kvar frågorna. Detta var inte en
bra lösning enligt Jonathan.
NollK känner sig lite i kläm då de inte står under Jonathan men inte vill vara
anledningen till att vi inte får in pengar. Jonathan diskuterar dock inte längre
lagligheten av det hela.
När sektionsmötesbeslutet nämndes så ansåg inte Jonathan att hans förslag
var en stor ändring och därför inte att det behövde beaktas.
Mikael frågar om de har pratat med Kåren. Viktor säger att de har det men att
Jonathan anser att de också är studenter som inte vill ändra sina traditioner.
Viktor har pratat med UO på Kåren och de tycker det är synd att det ens
finns en tanke på att dra in pengarna. Det föreslås att NollK tar ett möte med
Kåren.
Jonas säger att vi måste lösa det här då han tror många kommer hoppa av
annars. Mikael säger att han inte bjuder in till en seriös diskussion när han
kommer med ultimatum. Viktor säger att han vill ha med sig någon från Styret
på mötet med nästa vecka.
Mikael säger att vi borde prata med Thomas Nilsson. Han har varit bra att
diskutera med i tidigare situationer. Mikael föreslår att vi har ett möte med
honom innan mötet med Jonathan. Vidare säger Mikael att vi borde vara
tydliga med att vi inte förhandlar under hot.
Viktor säger att det inte är bra att Jonathan detaljstyr mottagningen och att
Jonathan inte anser att är en jättestor detalj att ändra. Det sägs att det är
viktigt att vi lägger oss i principfrågor för annars så kan han fortsätta försöka
styra mottagningen.
NollK även berättat att alla andra sektioner förutom H och TD har självdekla-
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ration. Jonathan tror att det beror på att deras PA inte vet om att det är så.
Han anser inte att man kan placera folk i grupper från deras självskattningar
utan att vara psykolog.
Viktor säger att vi skall få 20 extra studenter till programmen nästa år. Det
handlar om att Chalmers inte når upp till en viss kvot som krävs för ett visst
bidrag. Eftersom F ligger över gränsen så vill de dra upp sitt genomsnitt genom
att ta in fler på F.

§14.3 IR Fysik Det sägs att det har vart en instutitionsdag på Fysik innan jul. Där kom det
fram att doktorander som kommer utomlands ifrån har svårt att fylla sin ut-
bildningskvot.

§14.4 Matberedare En asp har tappat matberedaren i golvet. Den sägs ha varit sliten redan innan.
Sanna undrar om det finns möjlighet att köpa en ny. Det frågas om det som
är sönder kan ersättas med reservdelar. Sanna säger att det inte finns till den
modellen. Andra lösningar föreslås.

§15 Mötets avslutande Erik Broback avslutar mötet kl. 13:00!

Erik Broback
Ordförande

Victor Salomonsson
Sekreterare

Viktor Arvidsson
Justerare

En underskrift på denna sida avser hela protokollet.
Kontakta sektionssekreteraren (styret.sekr@ftek.se) för kontroll eller övriga frågor.
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